
 
 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 30. NOVEMBRA DO 6. 
DECEMBRA 2010 
Torek, 3O. november 2010: 

 svetovni dan varstva potrošnikov in boja proti smrtni kazni 
 ob 8. uri 42. nujna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega član je 

poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 11.30 uri 34. seja Komisije DS RS za mednarodne odnose in evropske zadeve, katere predsednik je 

državni svetnik SLS Vincenc Otoničar  
 ob 12. uri 8. nujna seja Komisije DZ RS za nadzor obveščevalnih in varnostnih služb, katere član je poslanec 

SLS Gvido Kres 
 ob 13. uri 25. redna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega član je 

poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 14. uri 23. redna seja Odbora DZ RS za kulturo, šolstvo, šport in mladino, katerega član je poslanec SLS 

Janez Ribič 
Sreda, 1. december 2010:  

 svetovni dan boja proti aidsu 
 ob 9. uri 22. redna seja Odbora DZ RS za finance in monetarno politiko, katerega podpredsednik je 

namestnik vodje PS SLS mag. Radovan Žerjav 
 ob 9. uri 14. redna seja Odbora DZ RS za promet, katerega član je poslanec SLS Janez Ribič 
 ob 13. uri 61. seja Komisije DS RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katere predsednik je državni 

svetnik SLS Darko Fras in član državni svetnik SLS Cvetko Zupančič 
 ob 14. uri 24. redna seja Odbora DZ RS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, katerega predsednik je 

poslanec SLS Franc Bogovič 
 ob 19. uri volilni občni zbor OO SLS Piran v Restavraciji Baron na Letališču Portorož 

Četrtek, 2. december 2010:  
 svetovni dan boja proti suženjstvu, mednarodni dan odprave suženjstva 
 ob 9. uri 12. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev javnih 

funkcij, ki so sodelovali pri pripravi in izvedbi investicij ter leasing, najemnih ali drugih primerljivih poslih, 
financiranih s sredstvi iz državnega proračuna ali proračuna Mestne občine Ljubljana, katere član je 
poslanec SLS Franc Pukšič 

 ob 12. uri 34. izredna seja Državnega zbora RS na temo pokojninske reforme 
 ob 17. uri se bo podpredsednica SLS Olga Franca udeležila Studia ob 17h na temo novega Zakona o RTV 

Slovenija  
Petek, 3. december 2010:  

 mednarodni dan invalidov in duševno prizadetih 
 Slovenija: ta veseli dan kulture 
 ob 9. uri 18. redna seja Odbora DZ RS za obrambo, katerega član je poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 12. uri 8. redna seja Komisije DZ RS za poslovnik, katere član je poslanec SLS Janez Ribič 

Sobota, 4. december 2010:  
 svetovni dan invalidov 
 mednarodni obisk predsednika SLS mag. Radovana Žerjava v Beogradu – udeležba na kongresu SPO 

Nedelja, 5. december 2010:  
 svetovni dan prostovoljcev 

Ponedeljek, 6. december 2010:  
 sv. Miklavž 

DOBER PROGRAM USTVARJAJO LJUDJE, NE 
ZAKON - SLS PROTI ZAKONU O RTV SLOVENIJA 



 
 

PODPREDSEDNICA SLS OLGA FRANCA: NOVI ZAKON O RTV SLOVENIJA NE PREPRIČA, SAJ SO NJEGOVI 
ČLENI NAPISANI DVOUMNO, Z MOŽNOSTJO RAZLIČNIH INTERPRETACIJ 

Dober program ustvarjajo ljudje, ne zakon 
Ljubljana, 26. november 2010 – »Nezadostne, nepopolne in zmedene informacije o 
novem Zakonu o RTV Slovenija, ki nam jih sem in tja trosijo zagovorniki in predlagatelji 
zakona, povzročajo samo še večjo zmedo in neodločnost med volivkami in volivci,« 
pravi podpredsednica SLS Olga Franca, ki se čudi takšnim in drugačnim, ponavadi 
nasprotujočim si razlagam posameznih členov novega zakona s strani njegovih 
zagovornikov. »Deloma je to pripisati tudi nedorečenosti samega zakona, 
nedoločenosti členov, ki so odprti za različne interpretacije in dopuščajo možnosti 
takšnega ali drugačnega ravnanja, deloma pa tudi neargumentiranosti trditev 
zagovornikov novega zakona,« še nadaljuje Franca. Tako smo imeli v preteklem tednu 
možnost prebrati, da domnevnemu osiromašenju programa botruje nespremenjena 
višina RTV-prispevka, iz česar lahko sklepamo, da bo povišanje tega eden prvih 
ukrepov po uveljavitvi novega zakona. »Res, da je v zakonu zapisano tudi, da sme 
znesek nadomestila, ki ga letno prejme RTV Slovenija za opravljanje javne službe, 
presegati skupne stroške iz tega naslova na letni ravni največ deset odstotkov teh 
stroškov. V nasprotnem primeru se presežek nad desetimi odstotki odšteje pri višini 
zneska RTV prispevka za naslednje obveznosti plačnikov RTV prispevka. A je obenem 
že v tretjem odstavku tega istega člena (16. člena) zapisano tudi, da lahko Uprava v 

soglasju s Svetom predlaga Nadzornemu svetu povišanje teh desetih odstotkov. Lahko se vprašamo – ali je večja 
verjetnost, da bodo preveč plačani RTV prispevek zares vrnili plačnikom – ali pa bodo raje dvignili ta odstotek?« se še 
sprašuje Franca. ...več 
 
 

SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
POSLANSKA SKUPINA SLS ZAHTEVALA SKLIC NUJNE SEJE ODBORA ZA NOTRANJO POLITIKO, JAVNO 
UPRAVO IN PRAVOSODJE ZARADI ZASTARANJA SODNIH POSTOPKOV V ZADEVI SATEX 

Poslanska skupina SLS je na 
podlagi 48. člena Poslovnika 
Državnega zbora v torek, 23. 
novembra 2010, zahtevala sklic 
nujne seje Odbora za notranjo 
politiko, javno upravo in 
pravosodje z naslednjo točko 
dnevnega reda - Zastaranje 
sodnih postopkov v zadevi 
Satex. Predlagajo tudi, da se na 
iredno sejo parlamentarnega 
odbora povabijo minister za 
pravosodje Aleš Zalar, 
generalna tožilka Barbara 
Brezigar in predsednica 
okrožnega sodišča v Mariboru 
Alenka Zadravec....več 
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SLS O ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH 
SLS: Z UVELJAVITVIJO ARBITRAŽNEGA SPORAZUMA O MEJI S HRVAŠKO DRVIMO V STANJE 
NEUSTAVNOSTI - ŽAL ZGOLJ UVELJAVLJENA VSA VELIKA TVEGANJA ZA IZGUBO DELOV SLOVENSKEGA 
OZEMLJA IN TERITORIALNEGA STIKA SLOVENIJE Z ODPRTIM MORJEM 
SLS se bo tudi v prihodnje trudila zmanjšati vsa tveganja za izgubo delov slovenskega ozemlja in morja in pomagati 
rešiti vse, kar se še rešiti da. 
Ljubljana, 26. november 2010 – SLS izraža obžalovanje, da je včeraj stopil v veljavo Arbitražni sporazum o meji s 
Hrvaško, saj je, kot je SLS ves čas poudarjala, ta sporazum slab in škodljiv za Slovenijo, njeno ozemeljsko celovitost, 
kot jo določata Ustava RS in Temeljna ustavna listina (TUL). S tem v Sloveniji žal dokončno drvimo v stanje 
neustavnosti, kar se bo nedvomno zgodilo po sodbi arbitražnega sodišča, saj se bo skoraj v vsakem primeru prišlo v 
stanje, ki bo v nasprotju TUL, glede na to, da je v skladu z mnenjem Ustavnega sodišča RS meja že določena tako na 
kopnem kot na morju in da bo arbitražno sodišče moralo določiti le potek meje.  
Po mnenju SLS je sicer edino prav, da se je ob izmenjavi diplomatskih not med državama izločila hrvaška 
enostranska izjava, vendar pa izločitev te enostranske hrvaške izjave niti morebitni dober slovenski memorandum, ki 
je v pripravi, ne moreta zmanjšati velikega tveganja, da bo Slovenija na osnovi arbitražnega sporazuma izgubila dele 
nespornega slovenskega ozemlja, ki ga nezakonito Hrvaška že zaseda ter teritorialni stik Slovenije z mednarodnimi 
vodami. ...več 

SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
V PISNEM POSLANSKEM VPRAŠANJU MAG. RADOVAN ŽERJAV SPRAŠUJE MAG. DARJO RADIĆ GLEDE 

UMIKA NAČRTOVANE NEPOSREDNE TUJE INVESTICIJE PODJETJA X6D LIMITED 
V ŠTAJERSKO REGIJO 
Ljubljana, 26. november 2010 - V Poslanski skupini SLS so danes vložili pisno 
poslansko vprašanje poslanca SLS mag. Radovana Žerjava ministrici za gospodarstvo 
mag. Darji Radić v zvezi z umikom načrtovane neposredne tuje investicije podjetja 
X6D Limited v proizvodni obrat, ki bi zagotovil do 500 novih delovnih mest. ...več 
 

 

POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ: ZAHTEVAMO ENAKE BANČNE POSOJILNE POGOJE, KOT JIH IMAJO 
PREDSEDNIK VLADE RS BORUT PAHOR, ČLANI NJEGOVEGA KABINETA TER OSTALI FUNKCIONARJI SD, ZA 

VSE DRŽAVLJANE. 
Ljubljana, 25. november 2010 – Poslanec SLS Franc Pukšič v današnjem odzivu na 
poročanje medijev o stanovanjskem posojilu predsednika Vlade RS obsoja skrivalnice, 
ki potekajo v njegovem kabinetu pri komunikaciji z mediji. »Ko govorimo o ljudeh, ki 
vodijo našo državo in imajo pomemben, če ne celo največkrat odločilen vpliv na 
gospodarsko in finančno politiko, potem je njihovo spremenjeno finančno stanje v času 
opravljanja funkcije nedvomno stvar javnega interesa, saj so oni prvi, ki zaradi svojega 
vpliva ne smejo prejemati »ekstra privilegijev« in bi morali delovati transparentno, 
banke posojilodajalke pa najbolj striktno upoštevati splošne kreditne pogoje pri 
obvladovanju tveganja,« je prepričan poslanec Pukšič. ...več 
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O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 

SEJA REGIONALNEGA ODBORA SLS 
OSREDNJE SLOVENIJE 
V četrtek, 25. novembra, so se v gostišču 
Furman v Lukovici zbrali predsedniki in člani 
občinskih odborov SLS iz osrednje slovenske 
regije. Na seji, ki je bila namenjena analizi 
lokalnih volitev in pregledu nadaljnjega 
delovanja odborov, so prisotni podali svoj 
pogled na volilna dogajanja in rezultate; 
izpostavili so kampanje neodvisnih 
kandidatov v nekaterih občinah in 
problematiko neodvisnih list, ki so jih 
nekateri izrabili za doseganje volilnih 
rezultatov. Glede nadaljnjega dela so si 
zastavili cilj, da pričnejo z evidentiranjem 
potencialnih kandidatov za volitve v državni 

zbor čez dve leti, v tem času pa bodo tudi pomagali k ponovni postavitvi oz. okrepitvi tistih odborov, ki se na lokalnih 
volitvah niso odrezali po pričakovanjih. Sejo je vodil predsednik regionalnega odbora Janez Vidic. 
 
 

NOVI PREDSEDNIK OO SLS V BOROVNICI 
V petek, 26. novembra 2010, je v občini Borovnica potekal volilni občni zbor SLS, na katerem je 
bilo izvoljeno novo vodstvo občinskega odbora. Dosedanjega predsednika Antona Palčiča je 
nasledil Vinko Košir, nova podpredsednica pa je Marija Suhadolnik. V upravnem odboru se jima 
pridružujejo Ciril Cerk, Andrej Poderžaj in Matevž Šivic. Novemu vodstvu želimo veliko uspeha 
pri nadaljnjem delu v občini. 
 

 

OB SPREMEMBI VODSTVA 
V OO SLS TREBNJE 
Na sobotnem (27. 11. 2010) 
občnem zboru, ki je potekal v 
gostišču Škerjanc v Dobrniču, 
je vodenje občinskega odbora 
SLS v Trebnjem prevzel dr. 
Jože Korbar iz KS Trebnjega. 
Matjaž Glavan, ki je stranko 
vodil do sedaj, je zaradi 
ženitve in selitve v Ljubljano 
odstopil. Za podpredsednika 
sta bila izvoljena Marjana 
Kužnik iz KS Dobrniča in Anton 
Strah iz KS Štefana. 
V SLS Trebnje se bomo na 
lokalnem nivoju še naprej 

zavzemali za tiste projekte, ki bodo občini omogočili vsestranski razvoj, občanom pa izboljšanje kakovosti življenja. 
Pri tem bomo odprti za sodelovanje z vsemi programsko sorodnimi strankami in skupinami, ki bodo pripravljene na 
enakopravnih osnovah pomagati pri izpolnjevanju ključnih točk našega programa. Podpirali bomo tudi vse dobre 
pobude in projekte za občane in občino. 
Poseben izziv bodo seveda lokalne volitve, ki se bodo v naši občini šele zgodile. Na njih bomo nastopili tako s 
kandidaturo za župana in s kandidatno listo za svetnike. Naš kandidat za župana bo Silvester Prpar, diplomiran 
ekonomist, vodja komerciale v KZ Trebnje z dolgoletnimi izkušnjami v gospodarstvu. Na listo za občinski svet bomo 
predlagali kandidate, ki se bodo znali s svojim strokovnim znanjem in organizacijskimi sposobnostmi vključiti v 



vodenje občine. V stranki razumemo in podpiramo referendumsko izraženo voljo po ustanovitvi samostojne občine 
Mirna. Bomo pa upoštevali odločitve postopka, ki teče pred ustavnim sodiščem.  
SLS v Trebnjem bo še naprej odprta tudi za nove člane, ki so pripravljeni sodelovati pri uresničevanju strankinega 
programa in za vse simpatizerje, ki so jim blizu tradicionalne vrednote SLS. V zadnjem času se v delo stranke 
vključuje kar nekaj novih sodelavcev, ki izvirajo iz kmečko-obrtniško-delavskega okolja, imajo izobrazbo, znanje in 
izkušnje ter zasedajo odgovorna mesta v gospodarstvu in v javnem sektorju. Potrudili so bomo, da se bo ta trend 
nadaljeval in bodo novi člani vir novih idej in energije za uresničitev programa. 
Novi predsednik dr. Jože Korbar je doktor kemijskih znanosti, star 46 let, ki ima več kot 20 let delovnih izkušenj v 
gospodarstvu in v javnem sektorju (Akripol 14 let, Slovenska akreditacija 3 leta, Krka 4 leta). Aktiven je tudi na 
kulturnem področju - nekdaj v občinskem pihalnem orkestru, sedaj pa že dvajset let kot pevec okteta Lipa. 

OO SLS CERKNICA Z NOVIM 
VODSTVOM 
V soboto, 27. novembra 2010, je v 
Cerknici potekal volilni občni zbor, na 
katerem so izvolili novo vodstvo. 
Dosedanjega predsednika Staneta 
Čekado je nasledil novo izvoljeni 
Bogdan Zevnik, podpredsednica pa je 
postala članica Nove generacije SLS 
Branka Zalar. Člani Slovenske ljudske 
stranke v Cerknici so potrdili še 5 
članov upravnega odbora, in sicer: 
Ljubo Mulec, Jožeta Žnidaršiča, Blaža 
Gerbca, Jožeta Semiča in dr. Janeza 
Obrezo. Poleg volitev so na zboru 
določili še predstavnika SLS v 
koalicijskem sporazumu o 
sodelovanju v organih Občine 
Cerknica Bogdana Zevnika. Z novimi, 
mlajšimi močmi so tako odbor v 
Cerknici pomladili, vodstvu pa v 
tajništvu SLS želimo uspešno delo. 

 
 

SREČANJE ČLANOV RO SLS 
NOTRANJSKA 
Na seji RO SLS Notranjska, ki je 
potekala v soboto, 27. novembra 
2010, v Cerknici, so izvolili 
predsednika in njegovega 
namestnika. RO SLS Notranjska bo 
vodil Andrej Kermavnar, predsednik 
OO SLS Logatec, za njegovega 
namestnika pa so potrdili 
predsednika OO SLS Bloke Bojana 
Krašovca. Andrej Kermavnar pa bo 
tudi predstavnik v Svetu SLS iz 
omenjenega regijskega odbora, v 
katerem so si zastavili program dela 
v naslednjih mesecih, tako jih 
najprej čakata analiza in ocena 
jesenskih lokalnih volitev. 
 

 

NOVA GENERACIJA SLS ZAGORJE IN GLASBENI KLUB CHAOSSTAR POMAGATA REŠEVATI ŽIVLJENJA IN 
OKOLJE 
Akcija Manj svečk za manj grobov 2010 požela velik uspeh. Zagorjani namesto sveč zbrali 6876,00 €, ki zadoščajo za 
nakup dveh defibrilatorjev 
Zagorje ob Savi, 24. november 2010 - Dobrodelna akcija »Manj svečk za manj grobov« je v organizaciji Glasbenega 
kluba Chaosstar in Nove generacije Zagorje potekala že drugo zaporedno leto. Namen akcije, ki se jo je prijelo 



skrajšano ime »Svečka«, je zbiranje sredstev in varovanje okolja z manjšim številom prižganih sveč na grobih od dnevu 
spomina na mrtve. Z denarjem, ki bi ga ljudje sicer namenili za svečke, se bodo v Zagorju reševala življenja. Lani je bil 
zbran denar namenjen Onkološkemu inštitutu v Ljubljani, letos pa Zdravstvenemu domu Zagorje ob Savi. V akciji je 
bilo zbranih 6876,00€, ki bodo namenjena nakupu dveh avtomatskih zunanjih defibrilatorjev za reševalna vozila 
Zdravstvenega doma Zagorje. Primož Jelševar, Simon Zupančič (NG) in Darko Ramot (Chaosstar) so na prireditvi, ki je 
sledila nekaj dni po prazniku, v prisotnosti mnogih gostov simbolično predali zbrana sredstva direktorici ZD Zagorje 
ob Savi go. Danici Slapar....več 

ZAKLJUČKI PROJEKTA UKREPAJMO ODLOČNEJE PROTI NASILJU NAD 
ŽENSKAMI 
Ljubljana, 26. novembra 2010 - Na skupni novinarski konferenci Ženske 
zveze NSi, Ženskega odbora SDS in Ženske zveze SLS so predsednice 
predstavile zaključke projekta z naslovom Ukrepajmo odločneje proti nasilju 
nad ženskami. Nastopile so Mojca Kucler Dolinar (NSi), Alenka Jeraj (SDS) in 
Vesna Starman (SLS). Uvodoma so predsednice predstavile delovanje in 
aktivnosti žensk v posameznih strankah. Vse predstavnice so se dogovorile, 
da bodo aktivno sodelovale pri nastajanju »bele knjige« predvsem na 
področju preventive, torej vzgoje in izobraževanja o odnosu do 
sočloveka....več 
 

 

PREDSEDNICA SŽZ PRI SLS VESNA STARMAN: EKONOMSKA KRIZA JE, ŽAL, ŽENSKEGA SPOLA IN 
OTEŽUJE BOJ PROTI NASILJU NAD ŽENSKAMI 
Ob dnevu boja proti nasilju nad ženskami je v sredo, 24. novembra 2010, v Ljubljani potekla posvet v skupni 
organizaciji Slovenske ženske zveze pri SLS, Ženskega odbora SDS in Ženske zveze NSi, na katerem je kot govorka 
sodelovala tudi Starmanova 

Ljubljana, 24. novembra 2010 – Kot poudarja Starmanova, živimo v družbi, 
kjer se žensko še vedno predstavlja kot nežnejši, šibkejši spol, kar 
napeljuje k napačnemu razmišljanju, da je žensko treba zaščititi in da ni 
sposobna za delo, predvsem tisto delo, ki zahteva moč in oblast. Poleg tega 
je še vedno veliko ovir, ki ženskam onemogočajo hkratno delovanje tako 
na materinskem kot poklicnem ali celo političnem področju. Pa čeprav 
imajo pravico do vsega. 
»Dejstvo je, da ekonomska kriza najprej prizadene šibkejši del populacije in 
prav ženske v teh časih plačujemo višjo ceno. Statistika kaže, da je v tem 
času več žensk brezposelnih kot moških. Tudi to je vrsta nasilja, saj se 
ekonomska odvisnost hitro sprevrže tudi v dejansko ekonomsko nasilje,« še 
pravi predsednica SŽZ pri SLS Vesna Starman in obrazloži: »Ekonomsko 
nasilje med drugim pomeni neenako varstvo skupnega premoženja, pa tudi 
slabše možnosti za zaposlitev ali izobraževanje ...« ...več 
 

 

NOVICE IZ EU 
Tedenski napovednik dogodkov na spletni strani Predstavništva Evropske komisije v Sloveniji 
Tedenski koledar dogodkov Evropske komisije 
Več o odločitvah, dogodkih in drugih dejavnostih Evropske komisije v prihodnjih tednih  

IZ MEDIJEV 
PROF. METKA ZEVNIK PREJELA VELIKO PLAKETO MO KRANJ 
Prejšnji teden je Mestna občina Kranj objavila občinske nagrajence za 
leto 2010. Med njimi je tudi Gimnazija Kranj, ki ob 200-letnici prejme 
nagrado Mestne občine Kranj in katere ravnatelj je predsednik MO SLS 
Kranj, sicer tudi predsednik Nadzornega odbora SLS mag. Franc 
Rozman.  
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Druga nagrajenka MO Kranj pa je prof. Metka Zevnik, aktivna članica MO SLS Kranj in SŽZ pri SLS, ki prejme Veliko 
plaketo Mestne občine Kranj za uspešno življenjsko delo na področju izobraževanja in za povezovanje izobraževanja s 
trgom dela. Predsednica SŽZ pri SLS Vesna Starman je v imenu celotnega vodstva SLS ob tem dejala, da smo v SLS 
upravičeno lahko ponosni, da imamo tako članico v naših vrstah in ji čestitala v imenu vseh članic SŽZ pri SLS! 
Nagrade, priznanja in plakete bodo v Mestni občini Kranj sicer podelili v četrtek na slavnostni akademiji ob 
občinskem prazniku v Prešernovem gledališču, mi pa ob tej priložnosti iskreno čestitamo obema članoma SLS! 
Posnetek z izjavama nagrajencev si lahko ogledate na tej povezavi.  

 

ADVENTNI ČAS 

 
HTTP://AKTUALNO.RKC.SI/?ID=10922 

 
AKTUALNO 
 

  
26. slovenski knjižni sejem: http://www.knjiznisejem.si/novice/ 

 Praznik topliških jabolk: http://kgzs.si/GV/Aktualno/V-srediscu/Novica/ArticleId/849/Praznik-topliskega-
jabolka-2010.aspx; 

 Na  5 vrhu »SLOVENSKEGA GOSPDARSTVA » so sodelovali mag. Radovan Žerjav, predsednik SLS, Franc 
Bogovič, podpredsednik SLS in Franc Pukšič, poslanec SLS – predstavljamo vam 13 zahtev: 
http://vrhgospodarstva.gzs.si/slo/ 

 Vabilo za 4. 12. 2010 v Trst (najdeš v pošti predsednika, gre Olga) na Borisa Pahorja, dodaj link 
http://www.mladinska.com/boris_pahor; 

http://www.siol.net/slovenija/lokalne_novice/gorenjska/2010/11/predstavitev_nagrajencev_mestne_obcine_kranj.aspx�
http://aktualno.rkc.si/?id=10922�
http://www.knjiznisejem.si/novice/�
http://kgzs.si/GV/Aktualno/V-srediscu/Novica/ArticleId/849/Praznik-topliskega-jabolka-2010.aspx�
http://kgzs.si/GV/Aktualno/V-srediscu/Novica/ArticleId/849/Praznik-topliskega-jabolka-2010.aspx�
http://vrhgospodarstva.gzs.si/slo/�
http://www.mladinska.com/boris_pahor�


 zaključen je izbor 10 najvplivnejših pravnikov: 
http://www.iusinfo.si/Produkti/Besedilo.aspx?Id=10NAJ2010r 

 predstava B. Pahorja Nekropola, ki bo v soboto, 4. decembra 2010 v gledališču Verdi v Trstu: 
http://www.mladinska.com/boris_pahor 

 

http://www.iusinfo.si/Produkti/Besedilo.aspx?Id=10NAJ2010r�
http://www.mladinska.com/boris_pahor�


*** 





 
SLS NA SVETOVNEM SPLETU 

V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer 
boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas 

torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku in tudi, da se 

pridružite  
skupini podmladka SLS Nove generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts�
http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�

